
Styremøte 30.01.2017. 

 

Alle tilstede. 

 

Sak 1. Skuterløype angående brev til medlemmene i hytteforeningen. 

 

Det ble diskusjon angående løypetrasè. 

 

Etter at medlemmene har fått sagt sitt angående løypetrasè, vil styret ta stilling til 

hva flertallet av foreningen vil. 

 

Vi gikk gjennom to brevforslag til medlemmene skrevet av Mons og Mai. Vi ble enig om ett 

brevforslag hvor vi klipte og limte litt fra begge forslagene.  

 

 

Ref. Lisbeth 


